
KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Kassör

Christopher Doggett, π21
Beskriv dig själv med tre ord
Tid är pengar

Varför har du sökt den här posten?
Jag vill lära mig om sektionens ekonomi och ser fram emot att samarbeta med de olika 
sektionsutskotten. Det kommer också vara en otroligt bra erfarenhet för framtiden 
samt min personliga ekonomi.

Vad vill du göra med den här posten?
Framförallt kommer jag sköta ekonomin med stor noggrannhet, dedikation och flyt. 
Jag vill fortsätta arbetet för att göra betalningar, redovisningar och utlägg till en smi-
dig, tydlig och självklar process för alla sektionsmedlemmar. Utöver detta har jag en 
stor ambition om att utveckla de sätt vi har att hantera in- och utgifter inom sektionen 
och göra det smidigare för alla involverade.

Kulturminister
Harald Caap, 21

Beskriv dig själv med tre ord
Orimligt taggad östgöte

Varför har du sökt den här posten?
Under året har jag varit atlet och det har varit fantastiskt på alla sätt. Nu vill jag ta 
nästa steg och ge mitt allt för att bidra till den glädjen och gemenskapen vi har på sek-
tionen. Jag har sökt kulturminister för att jag vill leda ett utskott där vi tillsammans 
skapar en plats för sektionsmedlemmar att socialisera sig och ha roligt på det sättet 
som passar en bäst.

Vad vill du göra med den här posten?
Min prioritet kommer vara att skapa ett utskott som har en trygg och välkomnande 
miljö för utskottets funktionärer. För att uppnå det vill jag vara en person i utskottet
som funktionärerna känner att de kan vända sig till. Dessutom vill jag skapa möjligheter för funktionärerna att organi-
sera event som just de tycker är kul och brinner för. Om funktionärerna är taggade och välmående är jag säker på att de 
kommer sprida sin positiva anda till övriga delar av sektionen.

Kulturminister
 Maurits Magnusson, π20

Beskriv dig själv med tre ord
Har nästan mustasch

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt framför allt för att jag tycker att kulturministeriet och studentengage-
mang i stort är sjukt kul! Jag är imponerad av hur stora, minnesvärda och roliga events 
och traditioner som kan dras igång bara genom att ett gäng studenter är taggade och 
engagerar sig. Jag vill fortsätta vara en del av det och är redo för mer ansvar!

Vad vill du göra med den här posten?
I stort vill jag att både funktionärer och de som deltar på alla olika evenemang ska ha 
så roligt som möjligt. Det låter kanske uppenbart men det är lätt att glömma att det 
ändå är själva grundtanken med sånt här engagemang. Det finns ingen poäng med att 
göra konstiga grejer i konstiga kläder om ingen har kul! Jag vill också bidra till en nice kultur ;) inom utskottet där alla 
funktionärer känner sig lika bekväma med att be om mer ansvar och engagera sig mer, som att säga att de behöver pausa 
lite. Jag vill också att alla, oavsett vilken post man har eller hur engagerad man är, ska kunna komma med förslag och bli 
lyssnade på.

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Likabehandlingsord-

förande
Christopher Moniz, 20

Beskriv dig själv med tre ord
*(English to the right)* 
Lika Be Handling ******** Equal Lit Titty

Varför har du sökt den här posten?
Jag anser verkligen att Libu är det viktigaste utskottet på sektionen. På grund utav 
den homogena karaktären av akademia i Sverige och sektionen är det oerhört viktigt 
att det finns ett utskott som engagerar sig för att säkerställa likabehandlingen av dem 
som inte representeras av majoriteten.Under det gångna året har Libu ansträngt sig 
för att ändra sin image från ett gulligt mysutskott till ett utskott som faktiskt använder 
sin platform för att göra skillnad i likabehandlingsrelaterade frågor. Jag är extremt 
stolt över denna utvecklingen och skulle gärna vilja bidra till att fortsätta denna ut-
vecklingen.

Vi i Libu har även lagt fram en motion om omstruktureringen av utskottet till ett större utskott där en hållbarhetssamord-
narpost kan ingå. Då jag själv suttit med i arbetsgruppen för att ta fram denna post känns det naturligt att hjälpa till i up-
pstarten och se till att allt fungerar väl.

************************************************************************************
~~Why have you applied for this post?~~

I truly do believe that the Committee for Student Equality is the most important committee at the guild. Due to the ho-
mogenous nature of academia in Sweden and the guild, it is extremely important that there is a committee committed to 
ensuring the equal treatment of those who are not represented by the majority.

Over the past year, Libu has made an effort to change its image from a cozy committee to one that actually uses its platform 
to make a difference on equality-related issues. I am extremely proud of this development and would like to contribute to 
its continuation.

We in Libu have also put forward a motion on the restructuring of the committee into a larger one, which could include a 
sustainability coordinator post. As I myself have been part of the working group to develop this post, it feels natural to help 
with the start-up and ensure that everything runs smoothly.

Vad vill du göra med den här posten?: 

Det första jag kommer göra är att se till att vi har ett Libu med en stor mångfald som kan få en platform att driva sina hjär-
tefrågor med sektionens hjälp. Som likabehandlingsordförande skulle det vara mitt jobb att se till att alla får utrymme och 
redskap att driva dessa projekt.

Förutom det anser jag att hela sektionen har sedan länge haft ett stort problem med dess ställning kring funktionärers 
mentala hälsa. Vi glömmer ibland bort att vi gör allt detta gratis. Det ska vara okej att känna att man inte kan hålla en 
sittnig eller nollningsevent. Vi behöver inte överträffa förra året varje år. Ledningsposter ska inte, under några omstän-
digheter, behöva gå in i väggen för att utföra sitt sektionsarbete.

Libu har även projekt som tar längre tid att implementera och jobba med, ett av dessa är vårat push att se till att där finns 
ett “rum för eftertanke” tillgängligt på campus för religösa minoriteter eller neurodivergenta studenter/arbetare. Jag kom-
mer vara engagerad i att se till att dessa projekt till slut blir förverkligade.

****************************************************************************************
~~What do you want to do with this post?~~

The first thing I will do is to make sure that we have a equality board with diversity that can given a platform where they 
can tackle issues close to heart with the help of the guild. As President of the Equality Committee, it would be my job to 
make sure that everyone has the space and tools to pursue these projects.

Aside from that, I think the guild as a whole has long had a major problem with its stance on committee officers’ mental 
health. We sometimes forget that we do all this for free. It should be okay to feel like you can’t hold a sitting or an introduc-
tion event. We don’t need to outdo last year every year. Leadership positions should not, under any circumstances, have to 
have a stressed induced mental breakdown in order to do their guild work.

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Likabehandlings

ordförande
 Magdalena Ohlsson, n20

Beskriv dig själv med tre ord
Empatisk, ambitiös, klyftig

Varför har du sökt den här posten?
Under mitt år som ledamot i Likabehandlingsutskottet, LiBU<3, så har jag insett 
vilket intressant och roligt utskott LiBU är och jag är inte redo att lämna än ;). Jag har 
genomfört alla ideér jag har haft som ledamot och nu vill jag hjälpa de framtida le-
damöterna att göra få igenom sina. Dessutom känner jag mig redo och lämpad att ta 
mig an uppdraget.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill fortsätta arbetet för att synliggöra LiBUs arbete för likabehandling på sek-
tionen och visa att det finns folk som vill arbeta för alla vi på F-sektionens välmående. 
Jag hade även velat göra vår kära blodsfejden till ett evenemang på kårnivå och se till att det blir en fejd på riktigt! Min 
vision är dock att inte vara en idéspruta utan att sätta ledamöternas ideér i fokus.

Nollekassör
 Svante Wallseth, n22

Beskriv dig själv med tre ord
Öppen för korruption >:)

Varför har du sökt den här posten?
Efter att ha upplevt detta årets nollning så blev jag väldigt taggad med att kunna vara 
med på ett större sätt i nollningen. Nollningskasörs positionen låter som ett flitigt 
men väldigt viktigt ansvar som intresserar mig som person. Det stämmer även överens 
med mitt livs motto att vara: "Cash money"

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill att den höga standarden som F-sektionen har på nollningen ska upprätthållas. 
Som kassör betyder det att jag vill ha stenkoll och förenkla för alla som medverkar i 
nollningen!

:Nominerad av valberedningen

Revisor
 Eliot Petrén, 19 + Ek. Kand. 22

Beskriv dig själv med tre ord
pengar på fredag

Varför har du sökt den här posten?
Jag brinner F-sektionens verksamhet, jag ser en chans att kunna bidra duktigt med 
mina kvalifikationer och för att detta kommer bli kul såklart. Vilka är mina kvalifika-
tioner? Jag har en bred erfarenhet och god insikt F-sektionens verksamheter efter 
poster såsom Cofös, Nyckelpiga, Matris, ledamot Libu, sektionsfotograf och lite till. 
Jag också pluggar Kandidatprogrammet i Ekonomi dubbelt vid sidan om Teknisk 
Fysik och jag ser en god chans att praktisera mina kunskaper från ekonomihögskolan 
och det finns även en del prestige i detta för mig personligen.

Vad vill du göra med den här posten?
För mig är det viktigt att F-sektionen, en ideell förenings, tillgångar gagnar alla medlemmar och att det medlemmar beta-
lar till verksamheten kommer tillbaka till oss och inte till ekonomisk vinst. Jag har förtroende för tidigare revisorers fina 
arbete och vill fortsätta med att sköta en löpande revision som kan kännas pålitlig för alla inblandade, ordning och reda 
råder. Förutom att hålla en nära relation till verksamhetens siffror har jag höga förväntningar på att skapa goda relationer 
med medlemmarna vid styrelsen och att delta vid styrelsemöten. Jag älskar att samarbeta och att delta vid den kreativa 
processen och vid styrelsemöten vill jag göra mitt bästa för att vara en värdefull tillgång där jag ska kunna agera rådgivare. 
Slutligen är det viktigt för mig att hålla ett gott samarbete med min co-revisor som kan kännas öppet, enkelt och proffsigt, 
vi har kurser att bolla med också. 



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET

Revisorsuppleant
 Gustav Sjövall, 21

Beskriv dig själv med tre ord
Generös, Kreativ, Frisinnad

Varför har du sökt den här posten?
För att sektionen ska kunna känna sig säker att även om det händer något med de or-
dinarie revisorerna så kommer det finnas någon kompetent som kan ta över och se till 
att allt fortskrider som vanligt.

Vad vill du göra med den här posten?
Inte leva ut min tre ord

Revisorsuppleant
 Eliot Petrén, 19 + Ek. Kand. 22

Beskriv dig själv med tre ord
pengar på fredag

Varför har du sökt den här posten?
 Jag söker i första hand posten Revisor och i andra hand Revisorsuppleant. Jag brinner 
F-sektionens verksamhet, jag ser en chans att kunna bidra duktigt med mina kvali-
fikationer och för att detta kommer bli kul såklart. Vilka är mina kvalifikationer? Jag 
har en bred erfarenhet och god insikt F-sektionens verksamheter efter poster såsom 
Cofös, Nyckelpiga, Matris, ledamot Libu, sektionsfotograf och lite till. Jag också plug-
gar Kandidatprogrammet i Ekonomi dubbelt vid sidan om Teknisk Fysik och jag ser 
en god chans att praktisera mina kunskaper från ekonomihögskolan och det finns 
även en del prestige i detta för mig personligen.

Vad vill du göra med den här posten?
För mig är det viktigt att F-sektionen, en ideell förenings, tillgångar gagnar alla medlemmar och att det medlemmar beta-
lar till verksamheten kommer tillbaka till oss och inte till ekonomisk vinst. Jag har förtroende för tidigare revisorers fina 
arbete och vill fortsätta med att sköta en löpande revision som kan kännas pålitlig för alla inblandade, ordning och reda 
råder. Förutom att hålla en nära relation till verksamhetens siffror har jag höga förväntningar på att skapa goda relationer 
med medlemmarna vid styrelsen och att delta vid styrelsemöten. Jag älskar att samarbeta och att delta vid den kreativa 
processen och vid styrelsemöten vill jag göra mitt bästa för att vara en värdefull tillgång där jag ska kunna agera rådgivare. 
Slutligen är det viktigt för mig att hålla ett gott samarbete med min co-revisor som kan kännas öppet, enkelt och proffsigt, 
vi har kurser att bolla med också.

:Nominerad av valberedningen

Revisor
  Dennis Nilsson, 20

Beskriv dig själv med tre ord
Siffror älskar mig

Varför har du sökt den här posten?
För att bidra till sektionen med någonting som jag har erfarenhet av och som jag vill 
påstå passar mig perfekt. Det hade också varit riktigt kul att träffa massa nya männis-
kor på sektionen.

Vad vill du göra med den här posten?
Se till så att sektionen arbetar i en riktning som ligger i alla studenters intresse. Jag vill 
dessutom vara med i arbetet för en sektion som studenterna kan lita på och där sunda 
beslut görs till en vana.



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Sanningsminister

 Anna Andersson, 20

Beskriv dig själv med tre ord
Sanning ser dig

Varför har du sökt den här posten?
Sanningsministerns främsta ansvarsområde är att se till att utskottets arbete flyter på 
och att samarbetet fungerar. Man måste ha tydliga förväntningar och vara organise-
rad. Jag har varit sanningsspridare i två år och är därför väl insatt i sanningsminister-
iets arbete. Jag vet vad som fungerar och inte fungerar och har dessutom ett par idéer 
för att göra utskottet roligare att vara funktionär i. Jag är en ordningsam person som 
både kan ta initiativ och leda men också ta ett steg tillbaka och låta sanningsminister-
iet göra sin grej.

Vad vill du göra med den här posten?
Framför allt vill jag fortsätta arbetet med att skapa en större känsla av samhörighet inom ministeriet. Sanning har många 
delar med dålig insyn i varandras arbete och därför är det viktigt att fortsätta ha möten med hela utskottet och att up-
pmuntra samarbete. Om spindelmännen blir en del av sanning gäller det också att integrera dem på ett bra sätt. Sedan 
finns den eviga frågan om F-sektionens informationsplattformar, alltså hur och var information ska spridas. Slutligen vill 
jag låta sanning få ta plats och skina mer på sektionen. Det är ett fantastiskt utskott och jag vill se till att till exempel Von 
Tänen får fortsätta synas och höras.

Sanningsminister
 Anton Lindberg, n20

Beskriv dig själv med tre ord
Jag ser dig

Varför har du sökt den här posten?
Jag vill dra mitt strå till stacken! Jag har suttit på spridda foto/design poster i och 
utanför sektionen och känner att jag vet hur utskottet kan bli bättre för både funk-
tionärer och sektion.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill att sektionsfotograf och sanningsspridare ska vara mer välkomnande post-
er. I nuläget antar vi att fotografer kan hantera en systemkamera, fotografera 
event och resa en fotovägg. Jag fick lära mig själv när jag satt på posterna 2021 
och jag vet att min erfarenhet inte är unik. Jag vill skapa fler möjligheter för 
funktionärer att lära sig av varandra och stärka gemenskapen inom utskottet. 

Sekreterare
Hanna Areskoug, 20

Beskriv dig själv med tre ord
Hanna Emma Linnea

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt denna post för få en möjlighet att lära mig mer om F-sektionen som or-
ganisation samt för att bidra till sektionens fortsatta utveckling.

Vad vill du göra med den här posten?
Skriva i LaTeX och delta i mysiga möten.

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Sektionshärold

 Erik Thylefors, 21
Beskriv dig själv med tre ord
Avundsjuk på pi...

Varför har du sökt den här posten?
Med samma passion som jag har för stadgar, handlingar och protokoll hoppas jag 
kunna förkovra mig i sektionens traditioner, kultur och studentikosa anda. Jag tycker 
helt enkelt det är viktigt att sektionen bevarar de traditioner som finns och tar vart 
enda tillfälle i akt att bära frack för att sätta en guldkant på vardagen. Vi borde också 
bli bättre på att flagga vid de utsatta dagarna.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill se till att sektionens heraldiska verksamhet fortsätter som vanligt med medal-
jutdelningar, ordensmiddag och diverse skålar. Helst fler skålar om möjligt! Jag vill 
även som sagt se till att sektionen flaggar när det är reglementerat!

Sexmästare
 Sophia Stickel, 21

Beskriv dig själv med tre ord
Tex Mex Sex

Varför har du sökt den här posten?
Jag var med i sexmästeriet detta året som matris och trivdes väldigt bra, därför är jag 
sugen på ett år till! Sexmästare är en post med mycket ansvar och det känns spän-
nande och kul. Just nu sitter jag i FREJA:s styrelse där mitt arbete utgår mycket från 
att planera och hålla i evenemang vilket jag har fått givande och roliga erfarenheter av.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill framförallt att alla som söker till sexet, både mästare och matriser, ska tri-
vas och ha roligt tillsammans! Det tror jag är det absolut viktigaste när man jobbar 
ihop på det sättet och det hade varit kul att styra i fler internevent. Utöver det vill jag 
såklart att sexet ska gå som på räls och i posten som sexmästare är det superviktigt att ha en övergripande bild, sam-
mankalla till möten och lösa god kommunikation. Detta så att övriga mästare kan fokusera på sina ansvarsområden och 
så att sexmästeriet kan hålla i massa härliga sittningar för sektionen. Jag vill självklart också ha ett tätt samarbete med vice 
sexmästare, jättevärdefullt att kunna hjälpa och stötta varandra.

Beskriv dig själv med tre ord
Go och Glad

Varför har du sökt den här posten?
Hilbert Café är ett fantastiskt kul ställe att jobba och som cafémästare är man mitt i 
smeten, vilket är något som jag verkligen älskar! Cafét har gett mig så mycket glädje 
och varit en bra paus i pluggandet. Både som bakis, jobbare och nyckelpiga så har jag 
alltid sett fram emot de dagar jag skulle vara i cafét. Nu vill jag hjälpa andra att hitta 
samma glädje som jag, genom att vara en cafémästare som ger stöd till de som jobbar 
så att de ser fram emot sitt pass på samma sätt som jag gjorde och gör

Vad vill du göra med den här posten?
Mitt mål är att fortsätta utforma en arbetsmiljö som i längden är kul och har en håll

Vice cafemästare
 Lilly Berg, n20

bar arbetsbelastning. Det ska vara roligt att arbeta i cafet oavsett vilken post man har och det roliga ska alltid övervinna 
det jobbiga. Genom att hitta denna balans skapas en härlig stämning i Cafet och därmed på sektionen. Jag ser Hilbert Café 
som hjärtat av sektionen; en plats att samlas för att ta en paus i plugget, jobbet eller bara livet i allmänhet och det hade 
varit underbart att få driva det vidare.

PS. Som en litet mindre mål så vill jag introducera mer teman till caféet, som t.ex. halloweendekorationer eller påskba-
kelser när det är dags för det. :)

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Beskriv dig själv med tre ord
shameless plug @matmassaker_med_samin

Varför har du sökt den här posten?
Caféet för mig var kärlek vid första ögonkastet, jag jobbade mitt första pass för att 
bidra till min faddergrupp under nollningen 2022. Ett pass blev tolv, tolv pass blev ny-
ckelpiga för att jag tycker det är så härligt att rulla mackor åt alla mina sektionsvänner. 
Trots att jag är nyckelpiga känner jag ändå att jag har mer att bidra med till sektionen, 
och nu finns bara ett steg kvar, Cafémästare. Jag har också jobbat i ett kallt kök i över 
två år där det gjordes mackor, wraps och kalla matlådor vilket jag tror är en erfarenhet 
jag kommer kunna nyttja väl som cafémästare.

Vad vill du göra med den här posten?
Caféet för mig tillhör alla sektionsmedlemmar, därför vill jag engagera så många som möjligt i caféets verksamhet men 
även besluten som tas angående utbudet. Det är viktigt att alla vet att det är lätt att provjobba och att man inte behöver 
några förkunskaper samt att alla ska veta hur man anmäler sig.

Matutbudet borde vara varierat och inkluderande, exempelvis tycker jag att det borde finnas en vegansk halvfralla. Jag 
skulle även vilja utforska möjligheterna till att utöka utbudet med fler sorters matlådor eller kanske börja göra egna wraps, 
exempelvis en kyckling-wrap med mangosalsa. Självklart ska sektionen få vara med och bestämma om utbudet ska ändras 
med hjälp av surveys. Jag tycker även att ett lättillgängligt förslagsformulär måste införas.

Vice cafemästare
 Samin Ahmed Chowdhury, 21

Beskriv dig själv med tre ord
EU-barn, Studentikos, 1500 ARKAD-kondomer

Varför har du sökt den här posten?
Genom att vara med i ledningsgruppen för ARKAD och ledamot i FNU har jag verkli-
gen fått upp ögonen för hur (förvånansvärt) kul projektarbete, näringsliv och att leda 
ett team är. Detta är något jag vill utveckla genom att bidra till F-sektionen på det sätt 
jag vet bäst: Hantera (ofta ganska krävande) företag.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill förändra näringslivsutskottet och hämta inspiration från ARKADs interna 
struktur, men fortfarande behålla FNUs individualitet. Jag vill att det ska finnas mer
individuellt ansvar och förtjänst för FNUs ledamöter. Vi ska synas mer på sektionen och vara stolta över vårat arbete. 
Fokuset ska ligga på att skapa givande och inspirerande miljöer där företag och studenter tillsammans kan utnyttja poten-
tial och skapa jobbmöjligheter.

Vice 
näringslivsansvarig  

Alma Kallstenius , π21

Beskriv dig själv med tre ord
Hyggligt bra ordvitsare

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt Vice-ordförande då det verkar vara en position där man kan göra sek-
tionen till en bättre plats genom att försöka att vara en person alla känner sig trygga 
med. Det är också viktigt för mig att alla får sin röst hörd så att sektionen kan förän-
dras efter medlemmarnas vilja.

Vad vill du göra med den här posten?
Det viktigaste vi kan göra som sektion är att se till att välmåendet är bra. Utan 
välmåendet kommer inte något annat fungera heller. Jag vill därför hjälpa sektionens 
utskott att frodas samt att individers idéer kommer till tals för att höja välmåendet. 
På så sätt hoppas jag att kunna bidra till att F-sektionens medlemmar alltid kan gå till skolan med ett leende och aldrig 
behöva känna den där hemska känslan i magen. För det är just vad sektionen är till för: Att se till att medlemmarna mår 
bra och känner att deras röst blir hörd. 

Vice ordförande
 Benjamin Halasz, n22

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Beskriv dig själv med tre ord
Tom Tits Experiment

Varför har du sökt den här posten?
Sexet gjorde en förändring detta året och slog ihop matriser, servers och pubjobbare 
till ett enda stort lag för att bland annat få ett tightare utskott, superbra tycker jag! 
Jag vill ta en större roll inom sexet och fortsätta se till så att jobbarglädjen och sam-
manhållningen hålls uppe. Det är ett stort utskott men trots att man jobbar intensivt 
tillsammans under sittningar kan det bli svårt att upprätthålla gemskapen under de 
perioder där vi inte håller i event. Jag tycker förslag, som det förstnämnda, är viktiga 
att komma med och att man uppdaterar hur utskottet fungerar är ett måste för att nå 
maximerad jobbarglädje. Jag känner att jag kan komma med sådana förslag och på så 
sätt bidra till sexet. Jag har även mycket erfarenhet av bokföring och ekonomihanter-
ing (i form av jobb). Det jag inte kan kommer jag att lära mig snabbt.

Vad vill du göra med den här posten?
Skapa en trygg miljö för samtliga i sexet och se till att alla har kul när de jobbar, även när det är stressigt Jag vill också ban-
na fonten ‘Times New Roman’ från jobbartröjorna 2023. 

Vice sexmästare
 Tejal Kumra, n21

Beskriv dig själv med tre ord
Live, Laugh, Love

Varför har du sökt den här posten?
För mig är nollningen någonting som ligger mig väldigt nära hjärtat. Det är en period 
när man lär känna en massa nya personer, blir introducerad till spännande traditioner 
och skapar minnen för livet. Som man kommer minnas med ett leende på läpparna - 
oavsett om man deltagit som nolla, fadder, funktionär, eller på annat sätt.

Att vara med i processen att skapa dessa varma och välkomnande veckor skulle betyda 
otroligt mycket för mig! Jag älskar att planera, organisera och styra upp saker. Tanken 
att få bidra till ett så storskaligt evenemang som nollningen, som skänker många så 
mycket glädje och lycka, skulle verkligen kännas meningsfullt. Jag har själv fått delta i 
nollningen som både som nolla, gruppfadder och sammankallande sektionsfotograf. Alla är uppdrag jag är otroligt tack-
sam för. Med dessa erfarenheter i bagaget så hoppas jag på att göra skillnad - och en nollning som helt enkelt blir oför-
glömlig!

Vad vill du göra med den här posten?
Jag tycker att det är superviktigt med en öppen dialog och tydlig struktur inom Föset så att alla Cofös känner sig hörda. 
Och så att man effektivt kan ta sig igenom allt jobb som ett lag. Det ska vara kul att engagera sig och därför tror jag starkt 
på att man alltid ska visa uppskattning när någon gör ett extra bra jobb!

Vi jobbar alla för samma sak - Fös, Faddrar, Extrafös, Utskott och Funktionärer. Jag kommer att göra mitt yttersta för att 
alla inblandade känner att deras jobb syns och uppskattas.

När det kommer till själva nollningen är det givetvis viktigt att den ska kännas välkomnande för alla. I och med detta är 
det viktigt att tänka på att många kanske inte känner så många i början. Kanske har de flyttat hemifrån för första gången. 
Tanken är då att redan från start fånga upp alla i den varma gemenskap som vi har här på F-sektionen, där vänskaper och 
relationer på ett naturligt och glädjefullt vis växer fram parallellt med de aktivitetsfyllda veckorna.

Sedan är det också en superviktig del av uppdraget att alltid finnas till hands om något skulle gå snett, kännas obekvämt 
eller om oförutsedda saker hända. Ansvar är nyckeln – och beslut som måste tas ska göras snabbt, smidigt och i sam-
förstånd.

Överfös
 Niamh McMullin, 21

:Nominerad av valberedningen



KANDIDERANDE VID HÖSTTERMINSMÖTET
Beskriv dig själv med tre ord
vacker, genomklok & lagom tjock

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt överfös på grund av flera anledningar. Dels för mina tidigare erfarenheter 
av att arbeta i och leda mindre grupper , både här på sektionen men även utanför den. 
Dels för att bidra med min bild av ideellt engagemang till hela nollningen. Jag är öv-
ertygad om att den bästa nollningen skapas av människor som har roligt tillsammans 
och är utvilade. För att kunna prestera måste man ge sig själv tid för att kunna vara 
ledig och ha en fritid utanför studier och sektionsengagemang. Det är därför viktigt 
att cofösen, funktionärer och nollningsvolontärer får den möjligheten, även när det 
är som mest hektiskt. I slutändan gör vi allt detta ideellt och det är något man måste 
vara väl medveten om när man ska arrangera en nollning. Roligast vinner helt enkelt!

Vad vill du göra med den här posten?
Sektionens funktionärer ska få mer inflytande över evenemangen de anordnar under nollningen och faddrarna ska tidigt 
i planeringen komma in med inspel kring vad de förväntar sig och vad de önskar. Allt detta samtidgt som nollornas vilja 
sätts i centrum. Jag vill framförallt skapa en kultur kring nollningen som bygger på ett långsiktigt hållbart engagemang. 
Funktionärer och volontärer ska inte behöva ta ut sig för att klara av sina åtaganden.

Överfös
  Aron Allen, 21

Beskriv dig själv med tre ord
Hawaii utan skinka

Varför har du sökt den här posten?
Det finns inget som slår att se glädjen hos någon som verkligen trivs eller mår otroligt 
bra. Det är just de stunderna som får mig att må som bäst och som jag har flest fina 
minnen från på den här sektionen. Allt ifrån att se någon som blir riktigt glad öven en 
macka jag gjort som nyckelpiga, till att se nollornas glädje på regattan när de hade så 
otroligt kul.

På sektionen har jag varit med i många utskott och haft ansvar lite här och där, var-
av det finns mycket jag lärt mig och tar med vidare. Särskilt min förmåga att tänka 
utanför boxen för att lösa problem. Passande nog kommer även mina nya kunskaper 
kring ekonomi vara till nytta från att ha varit kassör i FREJA. Nu känner jag att det är 

dags att samla allt ansvar på en plats och även använda mina tidigare erfarenheter som ledare. Jag söker helt enkelt posten 
för att det är den jag brinner för mest och jag tror jag passar i bäst. Sedan förra hösten har jag därför lärt mig så mycket det 
går om posten och jobbat med många av de ansvarsområden som ingår!

Vad vill du göra med den här posten?
Tillsammans med hela föset vill jag förverkliga cofösens idéer och visioner, men framförallt att de och alla volontärer ska 
må bra och ha så roligt som möjligt, för jag tror det är så vi välkomnar de nya studenterna som bäst!

Som en grund vill jag se till att planeringen är strukturerad och lätt att arbeta med. Jag är också övertygad om att samar-
bete och god kommunikation är nyckeln till att skapa en bra nollning. Detta så att alla involverande får en massa plats och 
tid att göra sin grej, skina och känna sig uppskattade.

Jag har också tänkt mycket på hur vi introducerar sektionens utskott. Målet är att de nya studenterna får en chans att, utan 
tidigare studenters åsikter, hitta var de trivs bäst. På samma vis har jag märkt att alla poster inte respekteras lika mycket. 
För att motverka det vill jag tillsammans med sektionens andra utskott verka för att uppskatta varandra och vårt frivilliga 
engagemang mer!

Mina förhoppningar är att nollningen kan bidra med fler gemenskaper och att vi tillsammans kan finnas där för varandra 
och njuta av studentlivets guldkorn! Personligen har jag också en liten dröm om swish, och paypal som alternativ till intis-
arna<3

Överfös
  Rebecka Eldh, 21

:Nominerad av valberedningen


